
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 25/2021 

 

XXV Posiedzenie w dniu 1 czerwca 2021  

Obrady rozpoczęto 1 czerwca 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Dagmara Rucińska – nieobecna usprawiedliwiona  

Karolina Przybylska – nieobecna usprawiedliwiona  

Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Wiesław Glapka – Wójt Gminy 

Andrzej Konieczny – Sekretarz Gminy  

Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy  

Porządek obrad 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 198/2021 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piaski wotum zaufania 

po rozpatrzeniu Raportu o stanie Gminy Piaski za 2020 rok 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 199/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Piaski za 2020 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 200/2021 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 201/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy na 2021r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 202/2021 w sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Piaski na rok szkolny 2021/2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 203/2021 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w 

zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 204/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Gostyń i zawarcia 

porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, wychowania i 

opieki uczniom 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 205/2021 sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Krobia i zawarcia 

porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, wychowania i 

opieki uczniom 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 206/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Pępowo i zawarcia 

porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, wychowania i 

opieki uczniom. 

 

Pani Maria Wesołek rozpoczęła spotkanie witając zebranych.  



Ad. 1 Zaopiniowanie projektu uchwały nr 198/2021 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piaski wotum 

zaufania po rozpatrzeniu Raportu o stanie Gminy Piaski za 2020 rok 

 

Projekt omówił Sekretarz Gminy Piaski Pan Andrzej Konieczny. Zebrani zgodnie uznali, że Raport został 

przedstawiony wcześniej zatem nie ma potrzeby, aby ponowienie w całości przedstawiać. Pan Sekretarz 

przedstawił w szczególności te elementy, które doszły w raporcie w odniesieniu do roku wcześniejszego.  

Pani Hanna Powicka zwróciła uwagę, że działania kulturalne zostały bardzo dobrze zrealizowane. Dodała, że w 

sprawie sportu, aby dodać informacje o działalności klubu Szogun.  

Pan Sekretarz wspomniał o sukcesach WTZ, nie chcąc nikogo pominąć. Radni uznali, żeby klub Shodan tylko 

wymienić bez opisywania sukcesów.  

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 199/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Piaski za 2020 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Piaski Pani Elżbieta Karolczak. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 200/2021 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2020r. 

 

Pani Maria Wesołek zapytała, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Dariusz Naskręt wyraził zadowolenie z realizacji budżetu mimo pandemii. 

Za udzieleniem Wójtowi  absolutorium głosowali wszyscy radni.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Przerwa 10.30 – 10.50 

Pani Skarbnik dodała do wcześniej przedstawionych informacji opis bilansu za 2020. 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 201/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy 

na 2021r. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Piaski Pani Elżbieta Karolczak. 

Radny Dariusz Naskręt zapytał o przeniesienie środków między oddziałami przedszkolnymi a przedszkole. Pani 

Skarbnik wyjaśniła, że przeniesienie jest związane z kosztami kuchni.  

 

 Radny Marek Majsnerowski i Radny Dariusz Naskręt zapytali o środki w ramach programu „Czyste powietrze” 

–– jakie zasady. 

Sekretarz Gminy Piaski wyjaśnił, że dotacja jest przeznaczona na wynagrodzenie pracownika. 

Radna Hanna Powicka dopytała, czy w trakcie remontu toalet uwzględniono kwestie dostosowania do potrzeb 

osób niepełnosprawnych. Wójt Gminy Piaski odpowiedział twierdząco, dodając, że dziś prawo budowlane nie 

pozwala ominąć tych potrzeb. 

Radna Hanna Powicka wspomniała, że ma obawy ponieważ zwracała uwagę na problem schodów w Centrum 

Kultury i Biblioteka w Piaskach, a nadal nie spełniają wymogów. 

Wójt Gminy Piaski przypomniał, że schody były konstruowane dawno, później remontowane ale na dzień 

dzisiejszy nie ma możliwości aby je przebudować. 

Sekretarz Gminy Piaski Pan Andrzej Konieczny dodał, że jest dojazd bocznym wejściem jest niebezpieczny, 

ponieważ jest za duży spad. 

Wójt przyznał, że projektant, który ma za zadanie sporządzenie projektu remontu CKiB i jest w planach 

wykonanie bezpiecznego podjazdu dla niepełnosprawnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 202/2021 w sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w 

gminie Piaski na rok szkolny 2021/2022. 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Piaski Pan Andrzej Konieczny.  



Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 203/2021 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy Piaski Pan Wiesław Glapka. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad.7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 204/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Gostyń i 

zawarcia porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, 

wychowania i opieki uczniom 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 205/2021 sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Krobia i 

zawarcia porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, 

wychowania i opieki uczniom 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 206/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Pępowo i 

zawarcia porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, 

wychowania i opieki uczniom. 

Projekty uchwał omówił Sekretarz Gminy Piaski Pan Andrzej Konieczny. 

Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. Projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 10. Wolne głosy 

 

Prezentacja przedstawiona przez Wójta Gminy Piaski Pana Wiesława Glapkę. 

Na poprzednim posiedzeniu Radny Łukasz Waleński zwrócił uwagę na jakość wykonania drogi w Smogorzewie. 

Zlecono pobranie próbek asfaltu i czekamy za wynikami. Jeśli będą nieprawidłowości będziemy dociekać 

roszczeń.  

Wójt dodał, że w Szelejewie jest podobny problem.  

Budowa obwodnicy DW 434. Pojawił się projekt dzięki czemu udało się  poznać szczegóły dot. lokalizacji 

ścieżki rowerowej. Dodał, że 800 m będzie ścieżki w zarządzie WZDW, a 400 m zostanie dla Gminy Piaski. 

Rozmawialiśmy z Gmina Gostyń oraz Powiatem Gostyńskim o współpracy w zakresie budowy ścieżki. 

Omówiono pismo złożone do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Poznaniu, aby pozyskać grunt pod 

ścieżkę.  

Wójt Gminy Piaski dodał, że rozmawiał z Nadleśniczym Panem Tomaszem Kwiecińskim, który wyraził 

aprobatę, co do wspomnianego przedsięwzięcia.  

Radny Dariusz Naskręt dopytał, o część ścieżki w stronę Gostynia.  

Wójt Gminy Piaski wyjaśnił, że część objęta planem obwodnicy to również ta w stronę Gostynia. 

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na oświetlenie. Radny zapytał jak wyglądałaby współpraca samorządów. 

Wójt Gminy Piaski odpowiedział że 1/3 kosztów byłaby podzielona na każdy samorząd. 

Wyjazd do Warszawy.  

Wójt Gminy Piaski przedstawił, że powodem wyjazdu była kwestia ochrony „Szwajcarii Godurowskiej”.  

Radna Hanna Powicka zapytała o możliwości wpływu na kształt obwodnicy DK 12. Szczególnie martwi ją 

kwestia przejść dla zwierząt.  

Wójt Gminy Piaski zaproponował zaproszenie przedstawiciela  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad w Poznaniu. 

Radny Dariusz Naskręt zaznaczył, że jest to  taka duża inwestycja natomiast brak jest szczegółowych informacji.   

Wójt Gminy Piaski koncepcja gotowa była już dawno i była przedstawiona ówczesnym radnym. Dodał, że 

trzeba się jednak liczyć, że szkody w przyrodzie będą.  

Radna Hanna Powicka zaproponowała, aby przygotować pismo. 

Wójt Gminy Piaski Pan Wiesław Glapka przyznał, że warto przygotować wspólne pismo z Gminą Gostyń i 

zaproponować spotkanie z radnymi gminy Gostyń oraz gminy Piaski. 

Kolejnym tematem przedstawionym była fotowoltaika – możliwość ubiegania się o dofinansowanie.  

Radny Naskręt i Majsnerowski dodali, że w przypadku wielu budynków w złym stanie technicznym zasadnym 

byłąby przeprowadzenie najpierw termomodernizacji. 

Sekretarz Gminy Piaski wyjaśnił, że pieniądze pochodzą ze środków Lokalnej Grupy Działania Wielkopolska 

Gościnna. Ta instytucja przyjęła kilka lat temu strategię wydatkowania środków  – możne je wykorzystać tylko 

fotowoltaikę.  



Wójt Gminy Piaski Wiesław Glapka przedstawił, że pojawił się problem w Przedszkolu Samorządowym. Z 

uwagi na większą ilość przygotowywanych posiłków  – potrzeba rozbudowy zaplecza kuchennego. Dodał, że 

podejrzewa zastrzeżenia Straży Pożarnej odnośnie schodów.  

Radna Hanna Powicka zapytała, czy na piętrze przebywają dzieci. Wójt wyjaśnił, że nie – teraz są 

pomieszczenia biurowe.  

Wójt Gminy Piaski Wiesław Glapka przytoczył temat cmentarza. Przypomniał, że warunkiem pozyskania gruntu 

pod powiększenie cmentarza była zamiana gruntów. Dodał, że grunt na zamianę został przekształcony z 

nieużytków w las. Są również wykonane badania geologiczne. Problemem są jednak odległości, które muszą być 

zachowane m.in. od ujęć wody. Czekamy za opiniami.  

Wójt Gminy Piaski Wiesław Glapka omówił także temat parkingu przy Bazylice Świętogórskiej. Szacowany 

koszt robót to 2 miliony. Księża Filipini deklarują 1 milion złotych. Spotkaliśmy się z Gminą Gostyń i Powiatem 

Gostyńskim uzgadniając, że przedstawią temat radnym. Dodał, że ww. samorządy zadeklarowały wsparcie.   

Problem także stanowi odprowadzenie wody z tak dużego utwardzonego terenu. 

Głos zajął Przewodniczący Bernard Dorsz dodał, że wpłynęła ocena.  

Dodał, że wpłynęło pismo od Wojewody Wielkopolskiego o zarządzeniu kontroli w  Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej w Piaskach. 

Przytoczył także pismo ws. kominków złożone do Rady Gminy.  

Przedstawił, że wpłynęło pismo od Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych o objęcie dodatkowych 

udziałów. Została wysłana odpowiedź, że zgodnie z wcześniejszymi deklaracjami radnych w 2021 zostanie 

dokupiony 1 udział.  

Wspomniał, że wpłynęło także pismo od OSP Bodzewo w sprawie dofinansowania zakupu samochodu. 

Szczegóły omówił Wójt Gminy Piaski Pan Wiesław Glapka. 

Podczas dyskusji zaproponowano przygotowanie projektu uchwały w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o pisemne usprawiedliwienia nieobecności i oświadczeń. 

Radna Hanna Powicka przypomniała o planach modernizacji przytuliska. Zmienił się pracownik obsługi. 

Poprzedni pracownik zapewniał bardzo dobrą komunikację z wolontariuszami. Zachęcała również do 

wolontariatu radnych.   

Wójt Gminy Piaski Wiesław Glapka zapewnił, że pracownik będzie, ale zmiana zaistniała od niedawna. 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Piaskach jeszcze nie zdecydował o zmianach personalnych na tym 

stanowisku. Zmienia się sytuacja kadrowa w spółce. Jest propozycja, aby dowozy zlecić na zewnątrz. 

Radny Dariusz Naskręt wspomniał, że pracownik PSZOKu ma dodatkowe obowiązki i nie wystarcza czasu na 

wiele czynności wobec zwierząt. Zaproponował osobę, która pracowała w schronisku w Dalabuszkach i chętnie 

podjęłaby współpracę.  

Radna Hanna Powicka i Radna Maria Wesołek podkreśliły estetykę Rynku. 

Radny Dariusz Naskręt podjął temat uzupełnienia nasadzeń.  

Radny Rafał Nowak zapytał o decyzję w sprawie lokalizacji lamp ulicznych.  

Wojt Gminy Piaski odpowiedział, że jest sprawa w toku. Pan Witold Furmaniak koordynuje wraz z sołtysami 

ustalenia w sprawie punktów  

Sekretarz Gminy Piaski Pan Andrzej Konieczny wspomniał o utworzeniu Punktu Konsultacyjnego Gminy 

Piaski. 

Sekretarz Gminy Piaski Pan Andrzej Konieczny omówił działania związane z obchodami 150 rocznicy śmierci 

Bł.E.Bojanowskiego. 

Dodał także informacje o złożonych wnioskach na fotowoltaice na DS Piaski.  

Zachęcił również do rejestrowania w SIMSie.  

Radny Dariusz Naskręt poruszył temat schodów przy Warszawskiej.  

Wójt Gminy Piaski Pan Wiesław Glapka zadeklarował sporządzenie pismo do GDDKiA. 

Radny Grzegorz Naskręt poruszył sprawę czytania uchwał na sesji przed głosowaniem, aby dla oglądających 

oraz gości było wszystko czytelniejsze.  

 

Przewodniczący posiedzenia  

 

Maria Wesołek  

  

 

Przygotował(a): Żaneta Gorwa 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


